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Verslag Bijeenkomst PMV 1 juni 2023 – BijBosshardt Papendrecht 
 
Aanwezig: 
Mevrouw A. Bokma, voorzitter 
Mw. Verdoorn, Mw. Van Gent, Dhr. Goudriaan, Dhr. Snaathorst, Dhr. v.d. Giessen, PMV-leden. 
 
Mevrouw E. Renes, raads- communicatieadviseur (tevens notulist) 
 
Mw. Pierhagen-Abbring, sociaal-cultureel werker Leger des heils, BijBosshardt Papendrecht. 
 
 

 
1.  Opening en mededelingen 
De VOORZITTER opent de vergadering, heet aanwezigen welkom en dankt Bij Bosshardt voor de 
gastvrijheid. Er zijn geen afmeldingen ontvangen.  
 
2. Vaststelling van de agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. BijBosshardt: PP-presentatie 
Mw. Pierhangen- Abbring van BijBosshardt verzorgt een presentatie, waarin de volgende zaken aan 
de orde komen:  
 

- Mw. Pierhagen werkt al 11 jaar bij het Leger des Heils als sociaal-cultureel werker. Zij kent 
deze locatie dan ook van binnen en van buiten. De locatie speelt in op behoeften en wensen 
van mensen uit de buurt. Vroeger zat in het gebouw o.a. Jeugdsoos De Poort; 

- Het pand wordt gehuurd van Woonkracht 10 en het Leger des Heils doet dit inmiddels zo'n 13 
jaar. Er werken 2 vaste krachten (mw. Pierhagen en een collega), maar ook vrijwilligers en 
participanten; 

- Participanten (vanuit Gemeente Papendrecht) zijn bijv. een mw. die koffie schenkt en op die 
manier de Nederlandse taal leert en iemand die helpt bij de kledingwinkel. Het draait hierbij 
om ontmoeting en communicatie, niet om presteren; 

- Ook is er een kledingwinkel waar artikelen slechts 2 a 3 euro kosten. Er is een modeshow 
georganiseerd, waarmee werd duidelijk gemaakt dat tweedehands ook hip kan zijn; 

- Er zijn activiteiten van maandag t/m zondag: op dinsdag zijn er ouderen, op woensdag is er 
kindermiddag en sinds dit jaar is er een sportochtend (vrijdag) voor vrouwen (ong. 12). Een 
kerkgemeenschap gebruikt de ruimte op zaterdag enz.; 

- Voor de kindermiddag wordt alleen lijm + verf aangeschaft, overige materialen worden 
gerecycled; 

- In de winter wordt naailes gegeven, bezoekers kunnen dan kleding leren maken; 
- BijBosshardt heeft meerdere keren meegedaan aan het Kunst- en theaterfestival met de 

buurtkinderen. De laatste keer stond in het teken van: 'I will follow him'; 
- Morgen is het Donutdag: Bij Bosshardt zal dan naar buiten toe treden en gaat daarom 

288! donuts uitdelen bij 5 zorgorganisaties! Dit zal gebeuren bij: Rivas de Wieken, Rivas 
de Waalburcht, Odensehuis, Gemiva Variant en Hospice De Cirkel. 

- Bij BijBosshardt komen bezoekers van allerlei pluimage: jong en oud, met of zonder rugzak, 
maar meestal zijn het mensen uit de buurt of met binding met deze buurt; 

- Bij Bosshardt biedt de mogelijkheid voor Mbo-stages (1ste en 2de jaars); 
- Afgelopen jaar is het meubilair vervangen: nieuwe tafels en stoelen en daar is Bij Bosshardt 

erg blij mee! De collectes die ieder jaar gehouden worden hebben bijgedragen aan dit nieuwe 
meubilair :) 

- Het (abstracte) schilderij van de heilsoldaten wat aan de muur hangt in de ruimte, is 
geschilderd door 1 van de bezoekers; 

- BijBosshardt heeft 4 fietsen (limited edition) gesponsord gekregen van de F1 in Zandvoort, 
waar zij heel blij mee zijn; 

- Het Leger des Heils heeft ook een congres- en hotelcentrum: Belmont, dit zit in Ede.  
Hier kan voor ong. 125 euro (per volwassene) een week op vakantie gegaan worden. 

 
Aansluitend volgt een gespreksronde → 
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Dhr. GOUDRIAAN vraagt hoeveel bezoekers Bij Bosshardt gemiddeld heeft? 
Mw. PIERHAGEN antwoordt dat, het er voor de coronacrisis 80 tot 100 per week waren, maar dat is 
minder geworden. Bij Bosshardt is een inloophuis waarbij bezoekers per activiteit geregistreerd 
worden en niet per week. Dat geen huiswerkbegeleiding en NL-les meer geboden wordt op deze 
locatie maar in de bibliotheek/ in het gemeentehuis, scheelt duidelijk toeloop op deze locatie. Er vindt, 
sinds het overgaan van huiswerkbegeleiding naar de bibliotheek, op vrijdagochtend een koffie-inloop 
plaats. 
 
Mw. VERDOORN vraagt wat het bereik is, van deze Bij Bosshardt? 
Mw. PIERHAGEN antwoordt, dat de Wilgendonk ongeveer de grens is van het bereik. Er zijn enkele 
bezoekers uit de Sterrenflats. Bij Bosshardt functioneert ook, als oren en ogen van de buurt. Bij 
Bosshardt helpt zo nodig, met kleine hand- en spandiensten zoals het nabellen naar instanties samen 
met de client. 
Mw. VERDOORN vraagt of het een vaste groep mensen betreft, die hier komt? 
Mw. PIERHAGEN antwoordt dat dat inderdaad zo is. Soms nieuwe bezoekers. Mensen van de Spil 
(GGZ) komen ook hier. Iedereen is welkom. Dit vraagt van de medewerkers wel, dat zij soms ieders 
stukje aandacht of letterlijke ruimte moeten 'bewaken'. 
 
Dhr. SNAATHORST vraagt of samengewerkt wordt met SterkPapendrecht? 
Mw. Pierhagen antwoordt: ja, daar wordt mee samengewerkt maar niet altijd naar tevredenheid. Een 
voorbeeld: een mw. in scheiding/ crisissituatie die onderdak nodig had en bekend was bij VeiligThuis, 
is door mw. Pierhagen aan een dak geholpen. De hulpverlenende instanties lieten het afweten. 
 
Dhr. SNAATHORST vraagt of ook samengewerkt wordt met de Sociale Dienst? 
Mw. PIERHAGEN antwoordt dat dat niet of nauwelijks het geval is. 
 
De VOORZITTER geeft dat dat SterkPapendrecht subsidie ontvangt. Heeft mw. Pierhagen dit 
ondervonden probleem weleens aangekaart bij SterkPapendrecht? 
Mw. PIERHAGEN antwoordt dat zij dat inderdaad gedaan heeft, maar er weinig op terug heeft 
gehoord. 
Mw. PIERHAGEN vertelt veel energie te steken in samenwerking met (lokale) partners en het 
profileren van Bij Bosshardt. Mensen schamen zich vaak om, om hulp te vragen i.v.m. financiële nood. 
 
Dhr. GOUDRIAAN vraagt of Bij Bosshardt voldoende inkomsten heeft? 
Mw. PIERHAGEN antwoordt dat dat inderdaad een punt van aandacht is. Vorig is subsidie 
aangevraagd en ook ontvangen, maar daar zit een maximum aan. 
Bovendien was het de ambitie om Bij Bosshardt te draaien met vrijwilligers, maar daar is de 
problematiek van bezoekers te complex voor gebleken. 
 
De VOORZITTER vraagt of er ondersteuning is vanuit de gemeente? 
Mw. PIERHAGEN antwoordt dat Bij Bosshardt 500 euro per participant ontvangt dan de gemeente. 
Overige inkomsten worden gegenereerd door collectes en het Leger des Heils/ Bij Bosshardt zelf. 
Mw. PIERHAGEN weet dat de huur 10 jaar geleden 1000 euro per maand betrof: hoeveel nu betaald 
wordt is haar onbekend. Bij Bosshardt vraagt via Burendag en NLDOET jaarlijks een bijdrage voor 
activiteiten. Ook gaan bij Kinderhulp cadeaubonnen a 25 euro per kind worden aangevraagd. 
De subsidie van de gemeente t.b.v. het kerstdiner, is in 2022 voor het laatst geweest? 
Wel zal van de coronagelden (3000 euro) een uitje worden georganiseerd: pannenkoeken eten bij 
Fritella. Gastvrouwen en vrijwilligers gaan ook mee, dit was de wens i.v.m. de doelgroep. 
 
Mw. VERDOORN vraagt of er contact is met Support (jongerenwerk)? 
Mw. PIERHAGEN antwoordt: weinig. 
 
De VOORZITTER merkt op dat er vooral voor de doelgroep 12+ meer zou moeten zijn? 
Dhr. VAN DER GIESSEN voegt toe dat Woonkracht10 ook meer zou kunnen doen om juist 
probleemjongeren te bereiken i.p.v. alle jongeren? 
 
Dhr. SNAATHORST vraagt of er contact is met inloop bij Yulius? 
Mw. PIERHAGEN antwoordt dat dat, wanneer een bezoeker bij beide inlopen komt bijvoorbeeld, 
voorkomt. 
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De VOORZITTER constateert dat (onderling) contact en verbinding verbeteren nodig is. 
Mw. PIERHAGEN antwoordt dat een ontmoeting met alle professionals uit het sociaal domein heel 
welkom zou zijn. 
De VOORZITTER constateert dat wat negatieve geluiden te horen zijn over SterkPapendrecht. 
Zij zal dit samen met dhr. GOUDRIAAN oppakken om aanhangig te maken bij het College, nadat 
mw. VERDOORN ook aangeeft dit signaal belangrijk te vinden. 
 
Mw. VERDOORN vraagt wat mw. Pierhagen als de grootste uitdaging ziet? 
Mw. PIERHAGEN antwoordt: naamsbekendheid. 
 
De VOORZITTER dankt namens het PMV mw. Pierhagen voor haar presentatie en overhandigt een 
presentje.   
 
4.  Vaststelling van het verslag van 4 april 2023.  
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
De VOORZITTER spreekt de wens uit, voor (alleen) een separate actiepunten of besluitenlijst? 
Mw. RENES zegt toe een besluitenlijst te maken 
 
5. Ingekomen stukken en mededelingen. 
Er zijn geen ingekomen stukken en mededelingen. 
 
6. Maatschappelijke betrokkenheid/signalen uit de samenleving. 
Dit agendapunt wordt vanaf nu gecombineerd met de Rondvraag.  
 
7. Inventarisatie afgelegde bezoeken. 
Geen. 
 
8. Inventarisatie nieuw af te leggen bezoeken. 
Aanwezigen spreken de wens uit, dat in de toekomst een bezoek gebracht zal worden aan de 
jongeren, zogenoemde AMA' s, die sinds kort in Papendrecht wonen en naar school gaan (DaVinci)?. 
De VOORZITTER stelt vast dat het volgende overleg, bij voorkeur bij GEMIVA Albert Schweitzerstraat 
plaatsvindt. De griffie zal dit oppakken. 
 
Toekomstige vergaderlocaties: 
Egelopvang/kinderboerderij, RTV Papendrecht, Excelsior, de Heerlijckheid van Papendrecht, 
Papendrecht Verrast, een (katholieke) kerk.  
 
9. Signalen uit de samenleving c.q. Rondvraag 
-> Dhr. SNAATHORST en mw. VERDOORN brengen de Speeddatesessie ter sprake. Het gaat om 
serviceclubs en kleine organisaties die een bijdrage kunnen gebruiken. Deze staat nu gepland voor 
woensdagavond 7 juni maar zal waarschijnlijk? verplaatst worden naar, na het reces. Berichtgeving 
hierover volgt via de griffie. De burgemeester was al geboekt voor de opening, dus voorzitter mw. 
Bokma hoeft niet voor te zitten. 
 Het doel van de Speeddate is: (kleine) organisaties voor het voetlicht brengen bij serviceclubs, 
ontmoeting organiseren. Denk hierbij aan: Egelopvang, BijBosshardt, Babbelbox, Beweegtuin enz. en 
bij serviceclubs aan: Ladies Circle, Lions enz. 
Dhr. GOUDRIAAN zegt het een mooi initiatief te vinden. 
 
-> De VOORZITTER vertelt dat tijdens het bezoek aan De Spil gesproken is over een jaarlijks uitje, 
voor de doelgroep. Het vervoer (een bus) is nu geregeld voor het uitje van de Spil. Echter voor de 
toekomst wil zij vanuit PMV voorstellen, dat de gemeente jaarlijks 1 keer vervoer voor een uitje 
bekostigt? Het gaat hierbij om 1000 euro per gehuurde bus/ uitje. 
Dhr. GOUDRIAAN stelt voor om hierover een (kort) praatstuk op te stellen, voor bespreking in de 
volgende PMV-vergadering? Criteria zijn belangrijk, om te bepalen wie in aanmerking komt. 
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Na kort overleg constateert de VOORZITTER dat een dergelijk voorstel, voor de oordeelvormende 
vergadering van 22 juni geagendeerd zou moeten worden.  
Mw. VERDOORN zegt toe hiervoor een opzet te maken. 
 
De VOORZITTER vraagt zich af of een plv. voorzitter is bepaald voor PMV? 
Aanwezigen denken van niet. 
Dhr. VAN DER GIESSEN stelt dhr. Goudriaan voor? 
Aanwezigen gaan hiermee akkoord. 
 
10.  Sluiting 
De VOORZITTER sluit de avond om 21.45 uur en dankt aanwezigen voor hun inbreng.  
De volgende vergadering staat gepland voor 19 oktober, maar dan is het herfstvakantie.  
Deze wordt daarom verplaatst naar donderdag 26 oktober. Bezoek aan: GEMIVA. 
 

 
Besluiten- en actiepuntenlijst 
 
Actiepunten 

- Voorzitter mw. Bokma pakt samen met dhr. Goudriaan het onderwerp 'samenwerking met 
SterkPapendrecht' op (aanhangig maken bij het College); 

- Voorstel vanuit PMV: jaarlijkse bekostiging vervoer voor uitje(s) → Mw. Verdoorn maakt 
(samen collega's PMV) een opzet/ raadsvoorstel t.b.v. agendering voor behandeling van PPN, 
dus voor de oordeelvormende vergadering van 22 juni. 
 

Besluiten 
- Vanuit PMV wordt een voorstel voorbereid t.b.v. raadscyclus juni m.b.t. jaarlijkse 

vervoerskosten uitjes; 
- Dhr. Goudriaan is door PMV benoemd tot plv. voorzitter van PMV. 


